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REFERAT FRA ORDINÆRT FAU-MØTE 24. FEBRUAR 2025 

 

Til stede: 

Tone Mari Flatland – 9 A 

Jens Morsø (leder) – 9 B 

Inger Lise Tangsrud – 10 A 

Monica Køhler – 10 A 

 

Forfall: 

Linda Oppebøen Høilund – 8 A 

Morten Moland – 8 B 

 

Referent: 

Inger Lise Tangsrud – 10 A 

 

Møtet ble gjennomført mandag den 24. februar 2025 klokken 17:30-18:30 på Sannidal ungdomsskole. 

Rektor Marianne Kristiansen deltok i hele møtet. 

 

SAKSLISTE 

 

SAKER TIL VEDTAK 

 
SAK 1/1/25/V REFERATER 

FAU gjennomgikk kort referatet fra utvalgsmøtet den 4. november 2024. Referatet ble sendt ut 10. 

november og godkjent elektronisk 15. november 2024. 

Følgende vedtak ble gjort: 

Referat fra utvalgsmøtet den 4. november 2024 godkjennes. 

 

SAKER TIL ORIENTERING 

  
SAK 2/1/25/O NYTT FRA SKOLEN 

Rektor orienterte om nytt fra skolen: 

Nyttårsball 2025 

Ballet gikk fint. Det var godt med vakter og god oversikt over bruk av vaktene. Det var ingen store 

hendelser, og det var god hjelp av SLT-koordinator. 
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Elevundersøkelsen 

Undersøkelsen viser gode resultater på trivsel og trygghet. Motivasjon til skole har middels score (3 av 

5). Når det gjelder mobbing på skolen, er Sannidal ungdomsskole godt under landsgjennomsnittet. 

Skolen har tradisjonelt jobbet aktivt med resultatene, men har valgt å ikke gjøre det i år. Dette be-

grunnes med at skolesammenslåingen tar mye fokus nå. Dataene vil være viktige for sammenlikning 

etter sammenslåingen. 

Følgende vedtak ble gjort: 

FAU tar orienteringen om nytt fra skolen til orientering. 

 

SAKER TIL DISKUSJON 

 
SAK 3/1/25/D SAMMENSLÅING AV UNGDOMSSKOLER 

FAU diskuterte sammenslåing av Kragerø ungdomsskole og Sannidal ungdomsskole fra august 2025, 

og hvordan foreldregruppen kan bidra til en god prosess på veien. 

Kutt i budsjettet til Sannidal ungdomsskole har resultert i nedbemanning på skolen. Den endelige be-

manningsplanen etter sammenslåing er ikke satt, men prosessen er i gang. Rektor ved Sannidal ung-

domsskole holder i prosessen. 

Elevene på 8. og 9. trinn på Sannidal ungdomsskole og elevene på 6. og 7. trinn på Helle skole, Kra-

gerøskjærgården Montessoriskole og Levangsheia oppvekstsenter er spurt om hvilke tanker og even-

tuelle bekymringer de har om sammenslåingen. Marianne har tatt diskusjonen og lyttet til elvene. Ele-

vene er generelt bekymret for at miljøet skal bli dårligere. Det vil bli gjennomført besøk på Kragerø 

skolen i mai eller juni for de aktuelle klassene. FAU tok frem at elevene også gjerne kan spørres om 

hvilke ønsker de har til sammenslåing av klasser. 

FAU mente at det er viktig å få til noe sosialt (noe gøy utendørs) før selve sammenslåingen, slik at 

elevene kan bli bedre litt kjent med hver andre.  

FAU pekte på at skyss til skolen fortsatt er et tema som må ses mere på. Dagens løsning med trafikk i 

umiddelbare nærhet av skolen vurderte FAU ikke som en forsvarlig løsning. 

Marianne meldte om at det er behov for et nytt felles FAU-møte i løpet av mars, og kommer tilbake 

med forslag til dato.  

Følgende vedtak ble gjort: 

FAU er parat til å bidra i prosessen med sammenslåing av ungdomsskolene for å sikre en god start på 

"ny" skole fra høsten 2025. 

 

SAK 4/1/25/D SAKER TIL SU 

FAU diskuterte om det var saker som FAU ønsket å ta opp i Samarbeidsutvalget (SU). SU har neste 

møte 24. februar 2024. 

Det var ingen saker. 
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SAK 5/1/25/D EVENTUELT 

Neste ordinære møte 

Neste ordinære møte er mandag 12. mai 2025 klokken 17:30-18:30 på Sannidal ungdomsskole. 

På dette møtet skal FAU diskutere avslutning for 10 trinn, hvor foreldre i 10. trinn bes om å bidra. 


